



KEMENTERIAN KESIHATAN MALAYSIA
HOSPITAL TENGGU AMPUAN RAHIMAH, KLANG

SEBUT HARGA

Tawaran adalah dipelawa daripada Kontraktor Kelas G3 yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan dan Pusat Khidmat Kontraktor/ Kementerian Kewangan dan Jenis Pendaftaran yang berkaitan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja/ berikut:

No. Sebut Harga	Tajuk	Tarikh, Masa & Tempat Taklimat (Lawatan Tapak)
04 (SH BP6)2025 (PEM)(REKOD)HTAR	KERJA-KERJA MENAIK TARAF KONTENA SEBAGAI RUANG SIMPANAN REKOD PERUBATAN PESAKIT DI HOSPITAL TENGGU AMPUAN RAHIMAH, KLANG, SELANGOR	<u>Taklimat Projek & Pengambilan Borang</u> Tarikh: 27 Mac 2025 (Khamis) Masa: 9.00 Pagi - 9.30 Pagi Tempat : Bilik Mesyuarat Delima, Kompleks Rawatan Harian, HTAR
Tarikh Pelawaan: 25 Mac 2025 (Selasa)		<u>Taklimat/ Lawatan Tapak</u> Tarikh: 27 Mac 2025 (Khamis) Masa: 9.30 Pagi - 11.30 Pagi Tempat : Bilik Mesyuarat Delima, Kompleks Rawatan Harian, HTAR
Tarikh Tutup: 8 April 2025 (Selasa)	Kelas Kontraktor	
	Gred: G3 Kategori: CE (Kejuruteraan Awam) Pengkhususan: CE21 – Pembinaan Kejuruteraan Awam	*Pegawai yang boleh dihubungi : (En. Nazri Harris bin Shamshir Ali di talian 03-33757000 ext:1773)

Dokumen sebut harga akan dikeluarkan kepada penama sijil @kontraktor yang sah sahaja pada hari taklimat. Kontraktor juga **TIDAK BOLEH** mewakilkan kepada sesiapa untuk menghadiri sesi taklimat/ lawatan tapak tersebut. Dokumen sebut harga tidak akan dikeluarkan kepada Wakil Kontraktor.

Kontraktor juga perlu mengemukakan dokumen asal serta salinan dokumen seperti di bawah:

1. Sijil Asal Pendaftaran Kementerian Kewangan (MOF)
2. Sijil Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB)
3. Satu Salinan Kad Pengenalan, sijil/ surat bagi perkara (1) dan (2).
4. Sijil asal dan Salinan Pengiktirafan Taraf Bumiputera jika berkenaan

Dokumen sebut harga yang lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat dan dialamatkan kepada:

**Pengarah Hospital
Hospital Tengku Ampuan Rahimah
Jalan Langat
41200 Klang
Selangor Darul Ehsan**

Dokumen Tawaran tersebut hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Sebut Harga Unit Perolehan di Kompleks Pengurusan Hospital Tengku Ampuan Rahimah, Klang tidak lewat daripada tarikh dan masa tutup **iaitu sebelum atau pada jam 12.00 tengah hari, 8 April 2025 (Selasa)**. Tawaran yang lewat diterima tidak akan dipertimbangkan.